

Exploration Group to the legislative Yuan Wednesday, April 10, 2019



In April the Exploration Group will visit the Legislative Yuan of the ROC. We will learn the role and function of the Legislative Yuan, how it elects members and the role the Legislators in the passing of bills to become law. This democratically elected Legislature is one of five branches of Government described in the Constitution of the ROC.

Our tour will include a video presentation, a tour of the legislature as well as an opportunity of ask questions during a Q & A

We will meet at the entrance to the Legislative Yuan at 10:30, where a guide will share the history of the building before we go to the meeting room for our presentation.

Following the tour, we will have lunch at the restaurant located inside the Legislative Yuan's offices. The lunch will be a set lunch, with a pre selected menu.

Please meet at the entrance to the Legislative Yuan between 10:15 and 10:30. Our tour will begin at 10:30. Lunch will directly follow the tour at 12:00. Address of Legislative Yuan: No. 1, Zhongshan S. Rd., Zhongzheng Dist., Taipei City (台北市中正區中山南路1號)

https://www.google.com.tw/maps/place/%E7%AB%8B %E6%B3%95%E9%99%A2%E8%AD%B0%E5%A0%B4/ @25.0439998,121.5173916,17z/data=!4m13!1m7!3m6!1s0x3442a973d971867f: 0x5d576607831954dd!2zMTAw5Y-w5YyX5biC5Lit5q2j5Y2A5Lit5bGx5Y2X6LevMeiZnw! 3b1!8m2!3d25.0439998!4d121.5195803!3m4! 1s0x3442a9716f669239:0xfb58fe3c65a004f4!8m2!3d25.0437231!4d121.5206156

Cost for the lunch is \$600, please have this ready at the meeting point. A final guest list will be given on Friday April 5th, so please confirm your attendance by Friday morning April 5th.

Warm regards, Olivia, Carol and Alison

探索臺北 探索民主殿堂,立法院 四月十日,星期三



四月份的探索臺北將訪問中華民國立法院。我們將了解立法院的作用和功能, 如何選舉成員以及立法者在法案通過中所起的作用。 這個民主選舉的立法機構 是中華民國憲法所述的五個政府部門之一。

我們的行程將包括影片介紹,參觀立法院,以及與委員們座談與意見交流。

我們將於早上10:30在立法院的大門口處集合,在我們前往會議室進行座談前,導覽人員將帶領我們參觀立法院建築的歷史及分享許多精彩的故事。

參觀結束後,我們將在立法院康園餐廳享用午餐。 我們預先選擇的菜單非常豐富,讓我們參觀立院行程畫下完美的句點。午餐費用每人\$600,將會在集合處收取。

請於10:15至10:30之間在立法院入口處集合。 我們的行程將於10:30準時開始。 午餐將在12:00之後直接進行。

因為必須將參訪者的名單儘早提供給參訪單位,以便作適當的規劃及安排,請您收到通知後如有意願參加,請儘早報名以便統計人數。最後報名日為四月五日,感謝您的配合並歡迎您的參加。